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Kommunstyrelsen 

Skrivelse av Stefan Nilsson (MP) om att göra Ryttarstadion till en permanent 
tävlingsplats for ridsport 

Ridsporten i Stoclchohnsregionen salcnar en permanent tävlingsplats. Det finns ett stort behov 
och en stark önskan från ridsporten att ha tillgång till en sådan. En plats i Stoclcholm är 
särskilt idealisk; Ryttarstadion på Östermalm. 

Ridsporten är en av de stora breddidrotterna. Bara i Stoclcholms läns ridlclubbar finns 32 000 
medlemmar som får glädje och hälsa av att ägna sig åt ridsport. Med ridsport avses här hopp 
dressyr, fälttävlan, distansridning, equation, körning och voltige. 

Det finns en stor efterfrågan på tävlingar; åtminstone 10-12 tävlingar för ungdomar och 
motionärer plus 2-3 elittävlingar skulle anordnas på en sådan tävlingsarena. Eftersom det nu 
mte finns någon permanent plats att anordna tävlingar på i regionen så blir många tävlingar 
för ungdomar, motionärer och elit aldrig av. 

Ryttarstadion skulle vara idealisk att göra till en permanent tävlingsplats, som i praktiken 
också skulle bli ett centrum för ridsporten i Stockholmsregionen. Platsen förordas av 
Stoclcholms Läns Ridsportförbund, som organiserar ungefär 130 ridklubbar. Ryttarstadion är 
historisk; ridtävlingarna i OS 1912 och Ryttar-OS 1956 hölls där. Det skulle vara mycket 
enkelt att göra platsen till ett ridcentrum. Det som krävs är permanenta läktare, i anslutning till 
de tva gräs- resp. grusplaner som redan finns på området, en utbyggnad av stallet och en liten 
admimstrativ byggnad. 

En permanent tävlingsplats för ridsporten skulle locka betydligt fler ungdomar att börja med 
sporten och dessutom skulle elittävlingarna få bättre förutsättningar och därmed ge mer 
intäkter till Stoclcholms stad. 

Jag föreslår kommunstyrelsen besluta 

att Ryttarstadion på Östermalm ska göras till en permanent tävlingsplats för ridsport 

Stefan Nilslon (MP) J - ^ c w 


